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GOVERNMENT OF DUBAI KNOWLEDGE & HUMAN DEVELOPMENT AUTHORITY






	تاريخ تقديم الطلب:
	Date of submission:


طلب معادلة شهادات الثانوية العامة
Application of General Secondary School Certificate Equivalence

	يعبأ من قبل صاحب الشهادة
	To be filled in by the applicant

	الاسم (كما هو في الشهادة)
	
	Student’s name (as on the certificate)

	مسمى الشهادة
	
	Certificate name

	مجموع السنوات الدراسية
	
	Total number of years of study

	اسم المدرسة
	
	School name

	نوع المنهج
	
	Curriculum type

	النظام الدراسي (12/ 13 سنة)
	
	System (12/13 years)

	تاريخ التخرج
	
	Date of graduation

	هاتف متحرك
	
	Mobile number

	البريد الإلكتروني
	
	Email address

	عدد  النسخ المطلوبة 
	
	Number of copies required 


	ملاحظات :
1. يتحمل مقدم الطلب مسؤولية صحة البيانات الواردة في الاستمارة.
2. تحتفظ هيئة المعرفة والتنمية البشرية بحقها في تحويل الشهادات المزورة إلى الجهات المختصة.
3. يتم إرجاع أصول الشهادات إلى صاحب العلاقة بعد تدقيقها.
4. يحق لمقدم الطلب استصدار أكثر من نسخة للمعادلة بعد دفع الرسوم الخاصة بكل نسخة.
5. يجب إرفاق صورة عن أي مستند رسمي أو بطاقة شخصية رسمية لإثبات الهوية.
6. تم تحديد المرفقات المطلوبة لكل منهج بناءً على القوانين والنظم المتبعة في إمارة دبي.
	Notes:

1. The applicant is responsible for the accuracy of all information in this form.

2. Certificates found to be false will be submitted to the relevant authorities.

3. Original certificates will be returned after verification.

4. The applicant may apply for more than one copy of the equivalence certificate, but a fee will be payable for each copy issued.
5. A copy of any official document or official personal card that proves the identity must be attached.

6. The required attachments for each curriculum type are based on the rules and regulations followed in Dubai.

	المرفقات المطلوبة لجميع المناهج
· تصديق هيئة المعرفة والتنمية البشرية او ما يوازيها للشهادات المذكورة.
· صورة عن جواز سفر الطالب وإقامة سارية المفعول
· استمارة طلب معادلة شهادة دراسية ورسوم خدمة (50 درهم) غير مستردة
	Required attachments for all curricula
· Attestation of the mentioned certificates by KHDA or its equivalent organisations.

· A photocopy of the student’s current passport, including residence visa.

· An application form of General Secondary School Certificate Equivalence and nonrefundable fees for the service (50 Dhs.)

	خاص بهيئة المعرفة والتنمية البشرية
	KHDA Use Only

	النواقص
	1-
	2-
	Missing

	الملاحظات
	1-
	2-
	Comments


	مقدم الطلب
Submitted By
	
	
	التوقيع
Signature


	المرفقات المطلوبة الخاصة بكل منهج
	Special Required Attachments per Curriculum

	المنهج الوزاري
	Ministry Curriculum

	· أصل شهادات الصفوف 9، 10، 11، 12 مصدقة ومحتوية على نتائج امتحانات اللغة العربية والتربية الإسلامية.
ملاحظة: تطبق على مدارس الثانوية الزراعية، والفنية والصناعية  والمعهد القضائي والمعهد الديني الخاص ومعهد التكنولوجيا التطبيقية في دبي.(للمواطنين فقط)
	· The original attested certificates of grades 9, 10, 11, & 12, including results of the subjects of Arabic & Islamic Education.
Note: This requirement applies to agricultural, technical and industrial schools, Dubai Forensic Institute, Private Religious Institute, and Institutes of Applied Technology in Dubai (for UAE nationals only).

	المنهج البريطاني
	UK Curriculum

	· أصل شهادة IGSCE: خمس مواد لمستوى(O.L.) تقديرات النجاح: A B C D E
· أصل شهادة GCE، محتوية على-
1) 4 مواد (A.S.) و مادتين (A.L.) - فقط لمن تقدم للثانوية من الصف 10، أو
2) مادتان (A.S.) ومادة واحدة (A.L.)  لمن تقدم لها من الصف 11
جميع هذه المواد بتقديرات نجاح A B C D
· أصل شهادات الصفوف (10 - 11 - 12) مصدقة ومحتوية على نتائج اختبار مادتي اللغة العربية والتربية الإسلامية بدءاً من العام الدراسي 2004/2005
	· The original IGSCE Certificate: 5 subjects (O.L.) with pass grades: A, B, C, D, or E.

· The original GCE certificate containing: -

1) 4 subjects (A.S.) & 2 subjects (A.L.) for those who applied for GCE in Grade 10, or

2) 2 subjects (A.S.) & 1 subject (A.L.) for those who applied for it in Grade 11.

All these subjects should have pass grades of A, B, C, or D.

· The original attested school certificates for Grades 10, 11, & 12, including the subjects of Arabic & Islamic Education, starting from the academic year 2004/2005.

	المنهج الأمريكي
	US Curriculum

	· أصل شهادة التخرج الثانوية المدرسية.
· أصل شهادة (TOEFL) دولية بالتقديرات التالية:
· الامتحان الورقي بتقدير لا يقل عن (500) درجة.
· الامتحان عن طريق الكمبيوتر بتقدير لا يقل عن (173) درجة.
· الامتحان عن طريق الإنترنت بتقدير لا يقل عن (61) درجة.
· أصل شهادة (SAT1/Math) بتقدير لا يقل عن (400).
· أصل شهادات الصفوف (10 - 11 - 12) مصدقة ومحتوية على نتائج اختبار مادتي اللغة العربية والتربية الإسلامية بدءاً من العام الدراسي 2004/2005 
	· The original graduation diploma.

· The original international TOEFL certificate with a minimum score as follows:

· Paper-based exam, minimum score 500.

· Computer-based exam, minimum score 173.

· Internet based exam, minimum score 61.

· The original SAT1/Math certificate, minimum score 400.

· The original attested school certificates for Grades 10, 11, & 12, including the subjects of Arabic & Islamic Education, starting from the academic year 2004/2005.

	منهج البكالوريا الدولية
	(IBO) Curriculum

	· أصل شهادة البكالوريا الدولية (IBO).
· أصل شهادات الصفوف (10 – 11 – 12) مصدقة ومحتوية على نتائج اختبار مادتي اللغة العربية والتربية الإسلامية بدءاً من العام الدراسي 2004/2005.
	· The original IBO diploma.

· The original attested school certificates for Grades 10, 11, & 12, including the subjects of Arabic & Islamic Education, starting from the academic year 2004/2005.

	المنهج الكندي
	Canadian Curriculum

	· أصل شهادة تخرج الثانوية الكندية صادرة عن (Dept. of Education, Canada)
· أصل شهادات الصفوف (10 – 11 – 12) مصدقة ومحتوية على نتائج مادتي اللغة العربية والتربية الإسلامية بدءاً من العام الدراسي 2004/2005.
	· The original high school graduation diploma issued by the Department of Education, Canada.

· The original attested school certificates for Grades 10, 11, & 12, including the subjects of Arabic & Islamic Education, starting from the academic year 2004/2005.

	المنهج الإيراني
	Iranian Curriculum

	· أصل شهادة التخرج الثانوية الإيرانية (بيش دانشكاهي) مصدقة.
· أصل شهادات الصفوف (10 – 11 – 12) مصدقة ومحتوية على نتائج مادتي اللغة العربية والتربية الإسلامية بدءاً من العام الدراسي 2004/2005.
ملاحظة: تعادل الشهادات الإيرانية ابتداءاً من العام الدراسي 2000/2001
	· The original attested pre-university certificate.

· The original school certificates for Grades 10, 11, & 12, including the subjects of Arabic & Islamic Education, starting from the academic year 2004/2005.

Note: The Iranian certificates are equaled starting from 2001/2002.

	المنهج الهندي
	Indian Curriculum

	· أصل شهادات الصف 10 و 12 (البورد الهندي) مصدقة
· نتائج امتحانات اللغة العربية والتربية الإسلامية مصدقة للصفوف (10، 11، 12) بدءاً من العام الدراسي 2004/2005.
	· The original attested secondary certificate examination – Grades 10 and 12 All India Senior School Certificate Examination.
· Exam results of the subjects of Arabic & Islamic Education in Grades 10, 11, & 12, starting from the academic year 2004/2005.

	المنهج الباكستاني
	Pakistani Curriculum

	· أصل شهادة الصف 10 (البورد الباكستاني)  مصدقة
· أصل شهادة الصف 12 (البورد الباكستاني)  (Part1, Part2) مصدقة.
· نتائج امتحانات اللغة العربية والتربية الإسلامية مصدقة للصفوف (10، 11، 12) بدءاً من العام الدراسي 2004/2005.
	· The original attested secondary school certificate examination – Grade 10

· The original attested higher secondary school certificate examination– Grade 12 (Part 1 & Part 2).

· Exam results of the subjects of Arabic & Islamic Education in Grades 10, 11, & 12, starting from the academic year 2004/2005.

	مناهج مدارس الجاليات
	Community Schools Curriculum

	· أصل شهادات الصفوف (10 – 11 – 12) مصدقة ومحتوية على نتائج مادتي اللغة العربية والتربية الإسلامية بدءاً من العام الدراسي 2004/2005.
ملاحظة: تطبق على المدارس الفرنسية، والألمانية، والروسية، والفلبينية، واليابانية
	· The original attested secondary school certificate examination for Grades 10, 11, & 12, including the subjects of Arabic & Islamic Education, starting from the academic year 2004/2005.
Note: This requirement applies to French, Dutch, Russian, Filipino, & Japanese schools.  
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